
Budapest Főváros XV. kerület 

Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzat Képviselő-testületének 

Pénzügyi és Jogi Bizottsága 
 

Ülés száma: PJB 49-11/2014. 

 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

készült a bizottság 2014. június 23-án 

megtartott nyilvános üléséről 

 

 

Az ülés helye:   Polgármesteri Hivatal (1153 Bp. Bocskai u. 1-3.) C. épület, 

Díszterem 

 

 

Meghívott 20 fő képviselő: Báder György, Bárdosi György, dr. Balázs Zoltán, dr. Balogh 

András, Báthory Erzsi, Bencsics Lászlóné, Bitvai Nándor, Donga Árpádné, Dárdai Árpádné, 

Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László Tamás, Major Sándor, 

Németh Angéla, dr. Novák Ágnes, dr. Pintér Gábor, Szilvágyi László, Tóth Imre, Vizér Klára 

 

Jelen van:   5 fő bizottsági tag 

dr. Balázs Zoltán, 

Gyurcsánszky János, 

dr. Pintér Gábor, 

Báder György, 

Huszárné Nagy Mária 

 

    Bitvai Nándor alpolgármester 

 

Meghívottak: Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona aljegyző a Jegyzői 

Kabinet vezetője, dr. Sárosi Magdolna a Polgármesteri Kabinet vezetője, dr. Trinn Miklós a 

Jogi és Szervezési Osztály vezetője, Nábrádi Pálné a Humánpolitikai Osztály vezetője, 

Németh Tibor a Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Sipos Gábor 

főépítész, Jávori Péter a Városüzemeltetési Osztály vezetője, Ludvig Éva a Belső Ellenőrzési 

Osztály vezetője, dr. Finta Béla a Közigazgatási és Ügyfélszolgálati Főosztály vezetője, Gál 

Gyöngyi az Igazgatási és Ügyfélszolgálati Osztály vezetője, Deák Zsolt az Építésügyi Osztály 

vezetője, Horváth Attila a Rendészeti Osztály vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna az 

Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, Herczeg István a Köznevelési, 

Közművelődési és Sport Osztály vezetője, dr. Zsidei Kinga a Szociális és Egészségügyi 

Osztály vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, dr. Turcsányi Miklós az 

Adóügyi Osztály vezetője, Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője 

 

Jelen van:   10 fő 

    Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető, 

    dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető, 

    Herczeg István osztályvezető, 

    Németh Tibor főosztályvezető, 
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    Benedekné Bagyinszki Márta ügyintéző, 

    dr. Trinn Miklós osztályvezető, 

   Aradi Gizella főosztályvezető, 

   Böröczfy Ferenc osztályvezető, 

   dr. Finta Béla főosztályvezető, 

   Victorné dr. Kovács Judit csoportvezető 

 

 

További meghívottak: Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat Egészségügyi 

Intézményének főigazgató főorvosa, Gráczer Irma az Egyesített Szociális Intézmény 

igazgatója, Dr. Kovács Imre a Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a 

Gazdasági Működtetési Központ gazdasági igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági 

Működtetési Központ szervezési igazgatója, Sass Csaba a XV. Média Kommunikációs és 

Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. vezetője, dr. Szaniszló Attila a CSAPI-15 Vásárcsarnok 

és Piacfenntartó Kft vezetője, Juhász Márton a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási 

Közhasznú Nonprofit Kft vezetője, Dr. Kiss Gyula a Palota Holding Ingatlan-és 

Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója, Demeter János a RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és 

Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Kft vezetője, Oláh Béla a RUP-15 Kft ügyvezető 

igazgatója, Galambos Ferenc XV. kerületi rendőrkapitány, Csonka László a Globomax ZRt. 

kapcsolattartója 

Jelen vannak:  Galambos Ferenc XV. kerületi rendőrkapitány, 

    Meichl Géza BRFK főkapitány-helyettes, 

    Juhász Márton ügyvezető igazgató, 

Bárkai Katalin szervezési igazgató 

 

Többcélú Intézmények: Ábri László a Dózsa György Gimnázium igazgatója, Rozsáli Oszkár 

a Kontyfa Középiskola és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea a László Gyula 

Gimnázium és Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a Száraznád Nevelési- 

Oktatási Központ igazgatója 

Általános Iskolák:Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a 

Hartyán Általános Iskola igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola 

igazgatója, Selényiné Stier Márta a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle 

Mária a Neptun Általános Iskola igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola 

igazgatója, Bikfalvi Borbála a Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, 

Gressó Tiborné a Szent Korona Általános Iskola vezetője 

Jelen vannak:  - 

 

Alapítványok: Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a 

Holnapért, Alapítvány a MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti 

Nevelésért, Alapítvány a XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, 

Aranyszamár Művészeti és Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális 

Egyesület, ATHOSZ Művészeti-Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges 

Gyermekeiért Alapítvány, Az Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, 

ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, 

Budapest XV. Kerületi Idősek és Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi 

Szervezete, CIVITALIS Egyesület, ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, 

CORTEX Alapítvány az Agysérültek Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, 

Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, Az Egészségért Alapítvány, Együtt 

Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület 

Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, 
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Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport 

Egyesület, Északi Fény Természetjáró Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú 

Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, 

Garabonciás Egyesület, Gondoskodás Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, 

Művészetért Egyesület, Hartyán Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, 

Hátrányos Helyzetűek Alternatív Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág 

Transz-Perszonális Egyesület, Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap 

már Késő Környezetvédelmi Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú 

Egyesület, Ifjúsági Caritas Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus 

Szíve Alapítvány, Jövőt Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem 

Alapítvány, Kinizsi TTK, Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási 

Alapítvány, Korszerű Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú 

Egyesület, Közbiztonsági Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő 

Egyesület, „KUCI” Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor 

Emlékalapítvány, LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club 

Budapest, Lehetőség a Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti 

Egyesület, Magyar Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia 

Ház Közhasznú Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok 

Szövetsége Egyesület, Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep 

Baráti Köre KHE, MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó 

és Természet Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének 

Rákospalotai Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, 

Nagyot Ugró Tinik Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun 

Diáksport Egyesület, NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott 

Gondolkodók Egyesülete, Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, 

Országos Gyermekvédő Liga, Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk 

Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, 

Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai 

Polgárőrség, Palotai Sporthorgász Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget 

Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva 

Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát 

Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, Pestújhelyi Sport Club, Polgári 

Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai Fogjok Szövetsége, Pro Minor 

Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa Alapítvány, Rákospalota a Mi 

Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota Kiemelten Közhasznú 

Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota Közrend és 

Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár DSE, 

Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, ROM-

SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

Miklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 

Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 

SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 

a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 

Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 

és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 

Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 

Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja,  
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XV. kerületi Köztisztviselők Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, 

Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. kerületi Szervezete 

Jelen vannak:  - 

 

Jelen van továbbá:  György Józsefné kérelmező 

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Üdvözli a megjelenteket, 

megállapítja, hogy a bizottság öt fő bizottsági tag jelenlétével határozatképes az ülést 

megnyitja. Ismerteti a napirendet. 

 

 

Javaslat a napirendre: 

 

Nyilvános ülés 

 

1. Beszámoló a BRFK XV. kerületi Rendőrkapitányság 2013. évben végzett szakmai 

tevékenységéről 

(Ikt.sz. 1/204-105/2014. sz. anyag) 

Előadó: Galambos Ferenc alezredes 

 

Zárt ülés 
 

2. Előterjesztés Palota Önkormányzati segély kérelmet elutasító határozat elleni 

fellebbezésről (Ikt.sz. 1/54-166/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

3. Előterjesztés a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem” díj 

adományozásáról (Ikt.sz. 1/54-179/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Victorné dr. Kovács Judit csoportvezető 

 

4. Előterjesztés a „Jöjjön ki Palotára!” című pályázat értékeléséről (Ikt.sz. 1/204-

108/2014. sz. anyag)      

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Victorné dr. Kovács Judit csoportvezető 

 

Nyilvános ülés 

 

5. Előterjesztés a PALOTA-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője munkaviszonyának a 

meghosszabbításáról, és javadalmazásáról (Ikt.sz. 1/54-161/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

6. Előterjesztés a Képviselő-testület 2014. II. félévi munkatervére  
(Ikt.sz. 1/54-169/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
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7. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Bezerédi Pál u. 134. szám alatti Újgyöngy 

Trading Kft. (1152 Budapest, Oroszlán u. 44 ) (használt cikk bolt kereskedelmi 

tevékenység) nem lakás céljára szolgáló önkormányzati tulajdonú helyiség bérleti 

szerződésének módosításáról  (Ikt.sz. 1/204-104/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

8. Előterjesztés a A Budapest XV. kerület Drégelyvár u. 57-63. szám alatti nem 

lakás céljára szolgáló helyiség („Kávés Sam Kft. részére történő) bérbeadásáról 
(Ikt.sz. 1/204-107/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

9. Előterjesztés az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési 

tervekről  

(Ikt.sz. 1/54-178/2014. sz. anyag)    

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

10. Előterjesztés a Káposztásmegyer intermodális csomópont és környezetére 

vonatkozó Kerületi Szabályozási Terv jóváhagyásáról  
(Ikt.sz. 1/54-167/2014. sz. anyag)        „R” 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Sipos Gábor főépítész 

 

11. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota – Pestújhely – 

Újpalota Kerületi Városrendezési és Építési Szabályzatáról szóló 11/2008. (V.15.) 

ök. rendelet (KVSZ) módosításáról szóló 20/2014. (VI.5.) önkormányzati rendelet 

hatálybalépésével összefüggő egyes kérdésekről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotásáról  

(Ikt.sz. 1/54-177/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Sipos Gábor főépítész 

 

12. Előterjesztés a gyermekek HPV elleni védőoltás költségének átvállalásáról szóló 

31/2009. (XII.4.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről  
(Ikt.sz. 1/54-160/2014. sz. anyag)       „R” 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

13. Előterjesztés a Budapest Főváros IV. ker. Újpest Önkormányzattal történő 

szerződéskötésről a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi 

III. törvény 65/F. § (1) bekezdés c) pontja szerinti nappali ellátás tárgyában 

(Ikt.sz. 1/54-165/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
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14. Előterjesztés a kerületi és fővárosi közterület-felügyeleti feladatok összehangolt 

ellátásához szükséges módosított megállapodás-tervezetekről (Ikt.sz. 1/54-

162/2014. sz. anyag)          „R” 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Finta Béla főosztályvezető 

 

15. Előterjesztés az Önkormányzat költségvetési szervei finanszírozási rendjének 

átalakításáról (Ikt.sz. 1/54-168/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Aradi Gizella főosztályvezető 

 

16. Előterjesztés a 2014. évi szociális nyári gyermekétkeztetés tárgyában kötött 

szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-163/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

17. Előterjesztés az Ifjúsági Közösségi Tér működéséről (Ikt.sz. 1/54-175/2014. sz. 

anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

18. Előterjesztés az Önkormányzat és az Ifjúsági és Sportközpont által megkötött 

sport tárgyú szerződések felülvizsgálatáról (Ikt.sz. 1/54-176/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

19. Előterjesztés Budapest XV. kerület, Rákospalota, Újpalota, Pestújhely 

közlekedési koncepciójának felülvizsgálatáról (Ikt.sz. 1/54-170/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

20. Előterjesztés a Fővárosi Közterület-fenntartó Zrt. által, a 2014. évi lakossági 

komposztálási program támogatásra ingyenesen felajánlott komposztáló edények 

átvételéről  (Ikt.sz. 1/54-171/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

21. Előterjesztés a „Passzív zajvédelem” pályázati felhívás kiírására Ikt.sz. 1/54-

172/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

22. Tájékoztató a képviselők és bizottsági tagok 2014. május havi döntéshozatalban 

történő részvételéről 

(Ikt.sz. 1/204-106/2014. sz. anyag, később kerül kiosztásra!) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök 

 

Egyebek 
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   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy a napirenddel 

kapcsolatban kérdés, észrevétel nincs. Szavazást kér a napirend elfogadásáról.  

 

PJB 288/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság elfogadja az előterjesztett napirendi pontokat és azok tárgyalási 

sorrendjét. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

ELFOGADOTT NAPIREND 

 

Nyilvános ülés 

 

1. Beszámoló a BRFK XV. kerületi Rendőrkapitányság 2013. évben végzett szakmai 

tevékenységéről 

(Ikt.sz. 1/204-105/2014. sz. anyag) 

Előadó: Galambos Ferenc alezredes 

 

Zárt ülés 
 

2. Előterjesztés Palota Önkormányzati segély kérelmet elutasító határozat elleni 

fellebbezésről (Ikt.sz. 1/54-166/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

3. Előterjesztés a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem” díj 

adományozásáról (Ikt.sz. 1/54-179/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Victorné dr. Kovács Judit csoportvezető 

 

4. Előterjesztés a „Jöjjön ki Palotára!” című pályázat értékeléséről (Ikt.sz. 1/204-

108/2014. sz. anyag)      

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Victorné dr. Kovács Judit csoportvezető 

 

Nyilvános ülés 

 

5. Előterjesztés a PALOTA-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője munkaviszonyának a 

meghosszabbításáról, és javadalmazásáról (Ikt.sz. 1/54-161/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

6. Előterjesztés a Képviselő-testület 2014. II. félévi munkatervére  
(Ikt.sz. 1/54-169/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
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7. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Bezerédi Pál u. 134. szám alatti Újgyöngy 

Trading Kft. (1152 Budapest, Oroszlán u. 44 ) (használt cikk bolt kereskedelmi 

tevékenység) nem lakás céljára szolgáló önkormányzati tulajdonú helyiség bérleti 

szerződésének módosításáról  (Ikt.sz. 1/204-104/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

8. Előterjesztés a A Budapest XV. kerület Drégelyvár u. 57-63. szám alatti nem 

lakás céljára szolgáló helyiség („Kávés Sam Kft. részére történő) bérbeadásáról 
(Ikt.sz. 1/204-107/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

9. Előterjesztés az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési 

tervekről  

(Ikt.sz. 1/54-178/2014. sz. anyag)    

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 

10. Előterjesztés a Káposztásmegyer intermodális csomópont és környezetére 

vonatkozó Kerületi Szabályozási Terv jóváhagyásáról  
(Ikt.sz. 1/54-167/2014. sz. anyag)        „R” 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Sipos Gábor főépítész 

 

11. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota – Pestújhely – 

Újpalota Kerületi Városrendezési és Építési Szabályzatáról szóló 11/2008. (V.15.) 

ök. rendelet (KVSZ) módosításáról szóló 20/2014. (VI.5.) önkormányzati rendelet 

hatálybalépésével összefüggő egyes kérdésekről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotásáról  

(Ikt.sz. 1/54-177/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Sipos Gábor főépítész 

 

12. Előterjesztés a gyermekek HPV elleni védőoltás költségének átvállalásáról szóló 

31/2009. (XII.4.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről  
(Ikt.sz. 1/54-160/2014. sz. anyag)       „R” 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 

 

13. Előterjesztés a Budapest Főváros IV. ker. Újpest Önkormányzattal történő 

szerződéskötésről a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi 

III. törvény 65/F. § (1) bekezdés c) pontja szerinti nappali ellátás tárgyában 

(Ikt.sz. 1/54-165/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető 
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14. Előterjesztés a kerületi és fővárosi közterület-felügyeleti feladatok összehangolt 

ellátásához szükséges módosított megállapodás-tervezetekről (Ikt.sz. 1/54-

162/2014. sz. anyag)          „R” 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Finta Béla főosztályvezető 

 

15. Előterjesztés az Önkormányzat költségvetési szervei finanszírozási rendjének 

átalakításáról (Ikt.sz. 1/54-168/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Aradi Gizella főosztályvezető 

 

16. Előterjesztés a 2014. évi szociális nyári gyermekétkeztetés tárgyában kötött 

szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-163/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

17. Előterjesztés az Ifjúsági Közösségi Tér működéséről (Ikt.sz. 1/54-175/2014. sz. 

anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

18. Előterjesztés az Önkormányzat és az Ifjúsági és Sportközpont által megkötött 

sport tárgyú szerződések felülvizsgálatáról (Ikt.sz. 1/54-176/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Herczeg István osztályvezető 

 

19. Előterjesztés Budapest XV. kerület, Rákospalota, Újpalota, Pestújhely 

közlekedési koncepciójának felülvizsgálatáról (Ikt.sz. 1/54-170/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

20. Előterjesztés a Fővárosi Közterület-fenntartó Zrt. által, a 2014. évi lakossági 

komposztálási program támogatásra ingyenesen felajánlott komposztáló edények 

átvételéről  (Ikt.sz. 1/54-171/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

21. Előterjesztés a „Passzív zajvédelem” pályázati felhívás kiírására Ikt.sz. 1/54-

172/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: Németh Tibor főosztályvezető 

 

22. Tájékoztató a képviselők és bizottsági tagok 2014. május havi döntéshozatalban 

történő részvételéről 

(Ikt.sz. 1/204-106/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő: László Tamás polgármester 

Előadó: dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök 

 

Egyebek 
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1. Beszámoló a BRFK XV. kerületi Rendőrkapitányság 2013. évben végzett szakmai 

tevékenységéről 

(Ikt.sz. 1/204-105/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az alezredes urat tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Galambos Ferenc alezredes: A 2013-as évet szeretné értékelni. Az 

eredményeiket az írásbeli beszámolójában taglalta, valamint azt, hogy mit szeretnének az 

elkövetkező időszakban tenni. Összehasonlítást kíván önmagukkal szemben végezni, hogy 

mit tettek és miben értek el eredményeket. Nem másik kapitánysággal hasonlítaná össze a 

munkájukat, mert minden kapitányságnak, minden kerületnek más az arculata. A kapitányság 

három fő osztályból áll össze  a bűnügy, rendészet és az igazgatás rendészet. Statisztikai 

adatok szerint – melyek legjobban érintik a kerületben élőket -  a regisztrált bűncselekmények 

vonatkozásában a tavalyi évben már 3000 alá tudták csökkenteni a bűncselekmények számát, 

2823 bűncselekményt regisztráltak. A közterületeken elkövetett bűncselekmények, valamint a 

lakásbetörések vonatkozásában is csökkenést tudtak elérni. A rablások száma a 2012. évben 

52 db volt, tavaly már csak 26 db, de fontosnak tartja, hogy a kerületben posta és 

pénzintézetek ellen nem történt ilyen jellegű bűncselekmény. Fegyveres rablás nem volt, ilyen 

szempontból a kerület biztonságosnak mondható. A fiatal és gyermekkorú sértettek 

vonatkozásában az a jellemző, hogy a mobiltelefonjukat, zsebpénzüket rabolják el. A 

személygépkocsi lopások és feltöréseknél is csökkenések mutatkoznak, de a több ezer 

gépjármű áll a lakótelepek parkolóiban és környékén - nagyon fertőzött ez a terület - mely 

megkönnyíti az elkövetők „munkáját”. A lopások számát is sikerült leszorítaniuk. A testi 

sértés, a kiskorú veszélyeztetése, az önbíráskodás bűncselekményeknél stagnálás, enyhe 

csökkenés mutatható ki. Nagyon fontos tartja - melyet belevett a beszámolójába - a kábítószer 

bűnözéssel kapcsolatosan, hogy a kerületben a fogyasztói, illetve a tartási elkövetési mód a 

jellemző. Ezekhez a bűncselekmény elkövetési helyekhez próbálták igazítani a járőr 

útvonalakat, a szórakozóhelyek nyitva tartására odafigyeltek, a civil ruhás nyomozók 

portyázását is próbálták oda szervezni, hogy igazodjanak ehhez az elkövetői körhöz, ehhez a 

bűncselekményhez. Nagy figyelmet fordítottak az idős korúak ellen elkövetett lopásokra, 

melyeknél a trükkös és a „nyaklánckitépések” a jellemzőek. A trükkös lopásoknál a 

legendákkal próbálnak az idős emberekhez férkőzni, sajnos nagyon nagy eredménnyel. 

Ezekben az esetekben nagyon nehéz a felderítés, a tetten érés, mert nagyon gyorsan történik a 

bűncselekmény, csak kitépik a láncot az idősek nyakából, majd elfutnak és sok esetben még 

személyleírással sem rendelkeznek. Az ilyen esetben a kamerarendszer kialakítása és 

működtetése nagy eredményt hozott. Ezeknek a bűncselekményeknek a megelőzése 

érdekében felvették a kapcsolatot a kerületben működő nyugdíjas klubokkal, vezetőikkel. 

Előadásokat tartottak, illetve a körzeti megbízottak rendszeresen minden hónapban 

visszajárnak, beszélgetnek az idősebbekkel. A rendészeti osztálynak két fontos dolgot 

határozott meg, – egyetértve a BRFK intézkedésekkel – a közterületen elkövetett 

bűncselekmények visszaszorítását, valamint a közterületen való jelenlétet, ezért 10 %-kal több 

időt tudtak eltölteni az egyenruhás kollégák a területeken, mint 2012-es évben. 2013. 

januárban átalakították a körzeti megbízotti alosztályt. Korábban az alosztály 23 körzettel 

dolgozott - kevesebb létszámban - 2013-ban egy stabil állomány szeretnének kialakítani a 

körzeti megbízotti állomány vonatkozásában. Számukra is kiadták, hogy vegyék fel a 

nyomozói szolgálaton kívül az idősekkel, az oktatási nevelési központokkal, az iskolákkal a 

kapcsolatot. A körzeti megbízotti állomány minden tagja szolgálati mobiltelefonnal lett 

ellátva. A Kontyfa utcában is ki tudtak alakítani egy körzeti megbízotti irodát - a Rendőrőrs 

bezárását követően – itt 12 körzeti megbízott teljesít szolgálatot.  
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Mindennap fogadó napot tartanak, melyen lehetőség van arra, hogy megjelenjenek az ott élő 

lakók. Feladatnak kapták azt is, hogy térképezzék fel a saját területükön működő vendéglátó 

ipari helyiségeket, a nemzeti dohányboltokat, pénzintézeteket olyan vonatkozásban, hogy kik 

dolgoznak ott, ki a vezetőjük, - az elérhetőségük miatt - egy esetleges támadás esetére. A 

2013-as évben a kerületi rendezvények biztosításában egyetlen rendkívüli esemény sem 

történt. Kiemelt figyelmet fordítottak a rendészeti osztályon az ittas és bódult állapotban 

vezetőkre, nagyon sok ittas vezetőt fogtak el a tavalyi évben is. A lakossági bejelentésekre 

feladatként adták ki a járőrszolgálatnak a gyors reagálást és szakszerű intézkedést. Nagy 

leterheltséget nyújt a lánynevelő intézet, mert nagyon sok plusz feladatot kell végrehajtaniuk 

arra vonatkozóan, hogy az itt fogvatartottakat szállítani kell az orvosi vizsgálatokra, ez 

lefoglal egy rendőrautót és két rendőrt és addig sincsenek a közterületen. Az 

igazgatásrendészeti osztály feladatköre a szabálysértési ügyek elbírálása, a helyszíni 

bírságolással kapcsolatos végrehajtási eljárások lefolytatása, a személy- és vagyonőri, 

magánnyomozói igazolványok kiadása, nagyon összetett feladatkört látnak el. A 

szabálysértési iktatott ügyek száma csökkent, mert a törvény lehetőséget adott adta, hogy a 

gyorsabb eljárás érdekében helyszíni bírság kiadására kerülhetett sor. A szabálysértést 

elkövető személyeket őrizetbe vették és gyorsított eljárásban bíróság elé állították, így rögtön 

megkapták a büntetésüket. A bűn- és baleset-megelőzési tevékenységükkel kapcsolatban a 

helyi sajtón és kábeltévén keresztül az aktuális bűnügyi és közbiztonsági helyzetről próbálják 

tájékoztatni a lakosságot. Már évek óta bevezették, hogy az iskolás, óvodás, időskorúakra 

figyeltek oda, áldozatvédelmi előadásokat tartottak, melyre óvodásokat is meghívtak, hogy 

lássák a rendőröket egyenruhában, ne féljenek tőlük. Minden évben felajánlja az 

intézményvezetőknek, iskoláknak, hogy osztályfőnöki órát bármikor tarthatnak a 

rendőrkapitányságon. Az „Iskola Rendőre” program is bevezetésre került, ahol a körzeti 

megbízottak kaptak feladatot, hogy az iskolák vezetőivel felvegyék a kapcsolatot. Plakátok 

kifüggesztésére került sor, ahol a rendőrök elérhetősége szerepel, hogyha bármi történik, 

akkor azonnal tudnak a rendőrségre telefonálni, vagy az adott körzeti megbízottat el tudják 

érni. Az iskolakezdéskor mindig biztosították az iskolába indulókat, illetve megérkezőket, 

hogy balesetmentesen tudjanak az iskolába menni. Az együttműködés vonatkozásában a 

legfontosabb a polgármesteri hivatallal történő egyeztetések, együttműködések. A rendészeti 

osztály napi rendszerességgel látnak el közös feladatokat az önkormányzati közterület 

felügyelőkkel, kerületgazdákkal és a mezőőri szolgálattal. A kerületben működő három 

polgárőr szervezettel is aktív munkakapcsolatot alakítottak ki, de ez önkéntes alapon 

működik, ha több létszámra van szüksége a rendőrségnek, akkor segítenek, mennek. További 

célkitűzéseikben főleg a reagáló képességre helyezte a hangsúlyt, a szakszerűségre, az 

egységes megjelenésre. Növelni kell a lakosság biztonságérzetét, a közlekedésbiztonságra 

továbbra is oda kell figyelni. Törekedniük kell az osztályok közötti információk gyors és 

szakszerű cseréjére, ezzel is javítani az elfogások és tettenérések számának növekedését. Oda 

kell figyelni a családon belüli erőszakra, az idősebb korúak védelmére, a gyermek és 

fiatalkorú bűnözésre. A kiemelt kategóriájú bűncselekményeket sikerült csökkenteni, a 

rendészeti osztály a tavalyi évhez képest több szolgálatot tudott a közterületen eltölteni. 

Zárszóként pedig hangsúlyozza, hogy a bűnüldöző hatóság iránti bizalom a legfontosabb és 

úgy gondolja, hogy a kapitányságuk jó úton halad e felé.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Hozzászólásra megadja a szót 

Meichl Géza dandár tábornoknak. 

 

   Meichl Géza dandár tábornok: Mindenre kiterjedő beszámolót 

halhattak a kapitány úrtól, melyet Budapest rendőr-főkapitánya jóra értékelt és elfogadott.  
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Többnyire statisztikai mutatókon, mérőszámokon mérik magukat, melyet a kapitány úr a 

beszámolójában felállít az több éves stabil, masszív munkát tükröz. Reprezentatív mintán, 

közvélemény kutató cégen keresztül mérik fel a lakossági bizalmat, melyek egyértelműen 

bizalmat mutatnak. Ezt nem csak a XV. kerületre, nem csak Budapestre, hanem az egész 

országra érti. A választott képviselőkön és önkormányzatokon keresztüli kommunikáció 

kiváló „szócső” a rendőrség és a lakosság között. Fontos, hogy a képviselők, bizottsági tagok, 

hogyan értékelik a rendőrség munkáját, - ezért mindent megtettek - hogy ezt jóra értékeljék. 

Egy évvel ezelőtt két dolgot ígért a BRFK vezetése nevében, egyrészt a körzeti megbízotti 

mobiltelefonokat, másrészt pedig, hogy a palotai rendőrök Budapesten más térségben 

központi feladatra minél kevésbé kerüljönek igénybevételre. Egy központi tüntetés, vagy 

demonstráció biztosítására a lehető legkevesebb alkalommal vonnak be palotai rendőrt, mert a 

kollégáknak az a dolguk, hogy helyi szinten a lakosságot szolgálják. Kéri, hogy fogadják el 

ezt a beszámolót.   

 

   Báder György képviselő: A körzeti megbízott fiatal kollégák az egy év 

tapasztalata szerint nagyon pozitív megítélést kapnak a lakosság részéről. Két körzeti 

megbízott is van a körzetében, akiket már személyesen is ismernek, mert nagyon jól állnak 

hozzá a kerület azon részének a dolgaihoz, jól tartják a kontaktust és meg tudják előzni a 

bajokat.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A legutóbbi beszámolón sem volt 

jelen a polgármester úr és most sincs. Nem tudja, hogy miért nem tiszteli meg a jelenlétével a 

beszámolót, mely nagy megtiszteltetés a bizottságnak. Nem érti, hogy miért június közepén 

tárgyalják a beszámolót, máskor korábban szokott lenni. Jobb lett volna, ha az első 

negyedévben megtárgyalják ezeket a problémákat. Tetszett a beszámoló, mert mindig korrekt, 

szakszerű, a szakterületén végig megy, de szenvedélyt nem lát a kapitány úrban. Mi az 

amiben nem tudtak előbbre lépni, mi az állandó bajuk? Még mindig nem elég az összefogás, 

anyagi gondokkal küszködnek, hogy az állomány még mindig nem stabilizálódott, nem 

tudnak megfelelő bérezést adni, nincs elég pénz a költségekre. A polgárőr szervezetekkel még 

mindig nem olyan a kapcsolat, amilyet szeretnének. A lakosság nem elég aktív, hogy többet 

fordítana a saját vagyonvédelmére, balesetére. Egy kicsit több szenvedélyt hiányolt a 

beszámolóból a kapitány úr részéről. Tapasztalta, hogy a rendőrök ott voltak az iskoláknál, 

vigyáztak a gyermekek biztonságára. Nyáron a veszély nem csökken, otthon vannak a 

gyerekek, mert nincs pénz a táborra. A bűnmegelőzés szempontjából fertőzött területek a 

parkok, a játszóterek, az erdő menti részek. Vagyonvédelmi szempontból van-e egyeztetés az 

önkormányzattal, hogy hol lesznek nyitva az iskolák, hol lesz a közlekedési csomópont, hol 

lesz áthaladás, mit tudnak a gyermekek biztonságáért tenni? Volt-e ebben egyeztetés? Volt-e 

valamilyen intézkedési terv az önkormányzat és a kapitányság részéről? Lehet-e már 

hasznosítani a térfigyelő tapasztalatait? Kap-e az önkormányzat tájékoztatót arról, hogy 

amióta fel vannak szerelve a kamerák azóta látják-e, hogy hol vannak a fertőzöttebb gócok? 

Van-e már valamilyen benyomásuk ez ügyben? Rendbe van-e a kapitányság részéről a 

térfigyelés adatkezelése, finanszírozása? Azt az információt hallotta, hogy a Budapest rendőr-

főkapitánya személyében változás lesz, várható-e valamilyen stratégiai elképzelés, volt-e 

ennek valamilyen oka, lesz-e kihatással más rendőri állomány mozgására? Három polgárőr 

szervezet van a kerületben és mindenhol meg van az együttműködési megállapodás. Van 

valami stabilizálódás, mert a polgárőr szervezetek gondokkal küzdenek, részben helyiség 

gondokkal, részben pedig finanszírozási, működési gondokkal. Tud-e erről a kapitányság, 

számba veszi-e, hogy a polgárőr szervezetek nehéz körülmények között végzik a dolgukat? 

Nem kap az önkormányzat tájékoztatást arról, hogy a kerületben történtek-e olyan események 

amiről tudnia kellene a képviselő testületnek, vagy a pénzügyi bizottságnak?  
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A bűnügyi jelenségekről, a gépkocsi lopásokról, a drogról, a lakásbetörésekről a testület előtt 

szólhatnának a nyilvánosság felé. A közterület felügyeletnél is történtek változások, ezért 

kérné, hogy erről még egy pár szóban tegyen említést a kapitány úr.  

 

   Dr. Pintér Gábor képviselő: A körzeti megbízotti rendszer bevezetése 

egy jól sikerült szervezeti lépés volt, a lakosság részéről jó visszajelzések vannak. Azt 

tapasztalta, hogy jönnek-mennek a kapitányok, ez a bűnügyi osztály vezetőjére és a 

beosztottakra is igaz, adott esetben még egy-egy évet sem tudnak kitölteni a helyükön. Ebben 

a kerületben viszont a kapitány úr és a helyettese is régen a helyükön vannak, ismerik a 

kerületet, ismerik a problémákat. Az önkormányzat hogyan tud segíteni azon, hogy a 

rendőrség még jobban, még hatékonyabban tudjon működni, ezért a kéréseket kellene 

megfelelő módon tudni kezelni és teljesíteni.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az életellenes bűncselekményeket 

nem látta külön kiemelve, hogy volt-e ilyen tavaly? A rablásoknál a felderítési arány hogy 

alakult? A prostitúcióval kapcsolatban milyenek a tapasztalatok? Mivel megnövekedett a 

rendőrség állománya, a helyiségekkel hogy állnak? Szeretné megköszönni a munkájukat és a 

figyelmet a budapesti rendőr-főkapitányság részéről irányukba, mely igen megtisztelő. 

Kérdéseket lezárja, megadja a szót a dandár tábornok úrnak válaszadásra. 

 

   Meichl Géza dandár tábornok: A beszámoló akkor van, amikor az 

önkormányzat napirendre tűzi értelmes határok között, mely számukra azt jelenti, hogy 

legyenek statisztikai adataik, melyek március környékén állnak elő. Budapest főkapitánya is a 

mai napon számolt be a fővárosi közgyűlésnek. Tóth Tamás rendőrfőkapitány július 1-vel 

leköszön erről a tisztségéről és munkakörét Mucse Gábor dandár-tábornok veszi át. Tóth 

Tamás 4 évet volt Budapest rendőrfőkapitánya, nem egy hirtelen változásról van szó, ennek 

nincsenek koncepcionális okai, magasabb beosztásban folytatja munkáját a büntetés-

végrehajtás kötelékében. Szeretnék mérsékelni a magas fluktuációt a magasabb körökben, 

ettől kivétel a XV. kerületi rendőrkapitányság. Meglehetősen fiatal állománnyal dolgoznak, 

nem minden esetben rendelkeznek a kollégák azzal a szolgálati tapasztalattal ami egy ilyen 

munkakörben eddig megszokott, illetve elvárható lenne. A főkapitány váltás nem jelent 

koncepció váltást a budapesti rendőr-főkapitányságon nem gondolja, hogy ezt a kerületi 

munkában - akár rendőr, akár önkormányzati képviselő meg fogja érezni.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megadja a szót válaszadásra 

Galambos Ferenc alezredes úrnak.  

 

   Galambos Ferenc alezredes: Egy hónapja tartott egy konzultációs 

fórumot az iskolákkal, ahova meghívta a tankerületi-igazgatót, valamint az alapítványi 

iskoláknak a vezetőit is. Az egyik napirendi pontja volt ennek a fórumnak, hogy a tanév 

befejezését követően mire figyeljenek oda. Felajánlotta a segítségét abban, hogyha sport 

rendezvények, vagy iskolai táborok lesznek, arról kapjanak tájékoztatást, hogy ezeken a 

rendezvényeken meg tudjanak jelenni a körzeti-megbízott kollégák. A kollégák olyan utasítást 

kaptak, hogy a parkokra, játszóterekre nagyobb odafigyelést kell fordítaniuk. A térfigyelő 

rendszer finanszírozása rendben van. A bűnözői körök is fejlődnek, mert próbálják kifigyelni 

és feltérképezni, hogy hol vannak a kamerák, illetve próbálják arrébb csúsztatni az elkövetési 

helyszíneket. Kamerával rögzítettek már gépkocsi feltörést, nyaklánckitépést, vagy 

garázdajellegű bűncselekményeket és ez alapján fogták el őket. A három polgárőr szervezettel 

az együttműködést írásosan megkötötték. A rendkívüli eseményekről a polgármestert, vagy az 

alpolgármestert szokta tájékoztatni telefonon.  
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Ha az elkövetkező időszakban van igény arra, hogy testületi ülésre meghívást kap, azt nagyon 

szívesen elfogadja. Az önkormányzati négy-öt segéd-felügyelő, akik minden nap ott vannak a 

rendőrkapitányságon  és ott teljesítenek szolgálatot. Minden segéd-felügyelőt egy KMB-s 

kolléga mellé osztanak be és így látnak el közös szolgálatot. Külön portyaszolgálatokat is 

szerveznek a mezőőrökkel és mezőgazdasági területekre is kimennek. Két életvédelmi 

bűncselekmény történt a kerületben, de erről nem tud nyilatkozni, mert csak a helyszín 

biztosítása a feladatuk. A rablásoknak 50 % felett van a felderítés. 50-60 fő prostituálttal 

szemben kezdeményeztek eljárást, melynek a felével szemben gyorsított eljárásban bíróság 

elé állítást alkalmaztak. Ha a prostituáltak betartják azokat a szabályokat, melyek rájuk 

vonatkoznak, akkor nem tudnak mit kezdeni velük. Abból a szempontból eredményt értek el, 

hogy a kerület belső területein nem folytatnak prostitúciós tevékenységet. Velük kapcsolatban 

nagyon sok előállítás és helyszíni bírság történik. A rendőrségen kevés a helység, egy 

vizsgáló szobában 2-3 ember ül, nagyon nehéz összehozni három kollégának azt, hogy ne 

zavarják a kihallgatásoknál egymás munkáját.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Észrevételek következnek. 

 

   Bitvai Nándor alpolgármester: Mint a közbiztonságért felelős 

alpolgármester és mint kerületi lakos szeretne szólni. Szeretné megköszönni a beszámolót. 

Vannak problémák a kerületben, melyeket közösen meg kell oldani, de a nagyját már 

próbálják kezelni. 16 évig senkinek nem jutott eszébe, hogy térfigyelő kamerát telepítsen a 

kerületben és reméli, hogy az elkövetkező ciklusban is bővíteni fogják. A kerület 

közbiztonsága nem csak a rendőrségen múlik, hanem az önkormányzaton és a lakosságon is. 

Azon, hogy a lakosság hogyan van tájékoztatva, hogyan érzi biztonságban magát, hogyan 

kommunikálnak együtt. Az a feladatuk, mint önkormányzati vezetőknek, hogy ezt a 

kommunikációt maximálisra fejlesszék és ne riogassák a lakókat. A rendőrkapitány úr nem 

említette meg, hogy akár szombat vasárnap is látni, hogy párban az önkormányzat 

rendészeivel együtt járják a rendőrök az utcákat. Sajnálja, hogy a térfigyelő kamerákra a 

Belügyminisztériumon keresztül a pályázatot nem nyerték meg, de ez nem fogja eltántorítani 

attól, hogy a 27 kamerát kitelepítsék még 2014-ben. Tóth Tamás dandár-tábornokot 

személyesen ismeri, nagyon sajnálja, hogy július 1-től nem lesz a budapesti főkapitány. Addig 

még megpróbálja azt az ígéretét „behajtani” rajta, hogy a kerületi rendőrségnek egy terepjáró 

gépkocsit biztosítson.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Azt kérné, hogy figyeljenek 

egymásra, a rendvédelmi szervek figyeljenek a lakosságra, jelezzék, hogyha bármilyen 

rendellenességet észlelnek a parkokban, a közterületeken. Járőröket kellene kiküldeni a 

gyermek táborok környékére, éreztetni, hogy ott van a rendőr jelenléte, figyelnek a 

gyerekekre. Szeretné, hogyha nem történne több baj, erre törekszik a rendvédelmi szerv és 

mindenki más.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot.  

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt elfogadja a BRFK XV. kerületi Rendőrkapitányság 

2013. évi szakmai tevékenységéről készült beszámolóját. Szavazást kér az ismertetett 

határozati javaslatról. 
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PJB 289/2014. (VI. 23.) számú határozat 

 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt elfogadja a BRFK XV. kerületi Rendőrkapitányság 

2013. évi szakmai tevékenységéről készült beszámolóját. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Bejelenti, hogy a bizottság zárt 

ülésen folytatja munkáját.  

 

 

A bizottság PJB 290-294/2014. (VI. 23.) számú határozatát zárt ülésen hozta! 

 

 

5. Előterjesztés a PALOTA-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője munkaviszonyának a 

meghosszabbításáról, és javadalmazásáról (Ikt.sz. 1/54-161/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Az előterjesztés minden 

szükséges információt tartalmaz, nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a PALOTA-15 Rehabilitációs 

és Közfoglalkoztatási Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője 

munkaviszonyának a meghosszabbítását, és javadalmazását. Szavazást kér az ismertetett 

határozati javaslatról. 

 

PJB 295/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a PALOTA-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője munkaviszonyának a meghosszabbítását, és 

javadalmazását. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú) 
(dr. Pintér Gábor és Gyurcsánszky János bizottsági tagok nem voltak jelen a szavazáskor!) 

Döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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6. Előterjesztés a Képviselő-testület 2014. II. félévi munkatervére  
(Ikt.sz. 1/54-169/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Az előterjesztés minden 

szükséges információt tartalmaz, nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra javasolja a képviselő-testületnek a Képviselő-testület 2014. II. félévi 

munkatervét. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 296/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra javasolja a képviselő-testületnek a Képviselő-

testület 2014. II. félévi munkatervét. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, egyhangú) 
(dr. Pintér Gábor és Gyurcsánszky János bizottsági tagok nem voltak jelen a szavazáskor!) 

Döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

7. Előterjesztés a Budapest, XV. kerület Bezerédj Pál u. 134. szám alatti Újgyöngy 

Trading Kft. (1152 Budapest, Oroszlán u. 44 ) (használt cikk bolt kereskedelmi 

tevékenység) nem lakás céljára szolgáló önkormányzati tulajdonú helyiség bérleti 

szerződésének módosításáról  (Ikt.sz. 1/204-104/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A bérlő tevékenységi körének 

kiterjesztéséről van szó.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A három helyiség pontosan miből áll? 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdéseket lezárja, megadja a szót 

az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A bérleti jogviszony kezdetén 

vizsgálta ezen jogviszonyt a bizottság. A korábban használt – később leadott – helyiségekben 

használt feladatköröket venné vissza.   

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérelmező a használt cikkek új 

termékek forgalmazását is ellátná. Észrevételek következnek. 
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   Gyurcsánszky János képviselő: Nem látja pontosan át az elképzelést, 

zsibvásár jelleg is kialakulhat. A profilt tisztán kell látni.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A bizottság elnapolhatja a döntést.  

 

   dr. Pintér Gábor képviselő: Egyetért Gyurcsánszky János 

képviselőtársa által elmondottakkal.  

 

   Juhász Márton ügyvezető igazgató: Kérelmező a Palota 15. Kft. 

munkavállalója, amellett üzemelteti a cégét.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A jelenlévő kérelmezőnek adja 

meg a szót.  

 

   György Józsefné kérelmező: A jelenlegi repertoárt papír írószerrel, 

gyermek ruházattal egészítenék ki. Az üzlet jelenleg is működik.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, 

hogy engedélyezi a Budapest, XV. Bezerédi Pál u. 134. szám alatti nem lakás céljára szolgáló 

helyiségben az eredeti bérleti szerződés módosításával (az eredeti szerződés szerinti 

határozott ideig szólóan) a bérlő Újgyöngy Trading Kft. használati mód változással járó 

vegyes kereskedelmi tevékenységet textil, ruházat, babatermék, lábbeli – és bőráru,bútor, 

lakberendezés, háztartási felszerelés, világítástechnikai cikk, villamos háztartási készülék és 

villamossági cikk, audio-, video berendezés, audivizuális termék, könyv, újság, napilap, 

folyóirat, periodikus kiadvány, papír írószer, művészellátó cikk, számítógépes hardver és 

szoftver termékek, óra ,ékszer, sportszer, sporteszköz, játékáru, tapéta, padlóburkolat, 

szőnyeg, függöny, díszműáru, műalkotás, népművészeti és iparművészeti áru, emlék és 

ajándéktárgy, keratív hobbi és dekorációs termék, motorkerékpár, motorkerékpár –alkatrész, 

és tartozék árusítása) végezzen. Felkéri a polgármestert, hogy a tulajdonosi nyilatkozatot a 

határozatnak megfelelően adja ki. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 297/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy engedélyezi a Budapest, XV. Bezerédi Pál u. 

134. szám alatti nem lakás céljára szolgáló helyiségben az eredeti bérleti szerződés 

módosításával (az eredeti szerződés szerinti határozott ideig szólóan) a bérlő Újgyöngy 

Trading Kft. használati mód változással járó vegyes kereskedelmi tevékenységet textil, 

ruházat, babatermék, lábbeli – és bőráru,bútor, lakberendezés, háztartási felszerelés, 

világítástechnikai cikk, villamos háztartási készülék és villamossági cikk, audio-, video 

berendezés, audivizuális termék, könyv, újság, napilap, folyóirat, periodikus kiadvány, papír 

írószer, művészellátó cikk, számítógépes hardver és szoftver termékek, óra ,ékszer, sportszer, 

sporteszköz, játékáru, tapéta, padlóburkolat, szőnyeg, függöny, díszműáru, műalkotás, 

népművészeti és iparművészeti áru, emlék és ajándéktárgy, keratív hobbi és dekorációs 

termék, motorkerékpár, motorkerékpár –alkatrész, és tartozék árusítása) végezzen. Felkéri a 

polgármestert, hogy a tulajdonosi nyilatkozatot a határozatnak megfelelően adja ki. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 30 nap  
(Jogszabályi hivatkozás: a Budapest Főváros XV. kerület Önkormányzat Képviselő-testületének a lakások és nem lakás céljára 
szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 26/2003. (VI.30.) számú önkormányzati rendelet 3. § (4),  és a 54/A § 
alapján)) 
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(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

8. Előterjesztés a Budapest XV. kerület Drégelyvár u. 57-63. szám alatti nem lakás 

céljára szolgáló helyiség („Kávés Sam Kft. részére történő) bérbeadásáról (Ikt.sz. 

1/204-107/2014. sz. anyag)   

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: Az előterjesztés minden 

szükséges információt tartalmaz, nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Huszárné Nagy Mária bizottsági tag: A szerződéskötés mennyi időt 

vesz igénybe? A helyiség több mint egy éve üresen áll. A kérelmet február hónapban 

nyújtották be.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérelmező a helyiségben 

kávéautomatákat kíván tárolni.  

 

   Báder György képviselő: Az önkormányzatnak – a helyiség állapotára 

való tekintettel – milyen kötelezettsége van?  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A helyiség a szolgáltatóház része. 

Miért a kérelmező határozza meg a bérleti díj mértékét?  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további kérdés, 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, 

hogy a polgármester javaslatára felmentést ad a pályázati kiírás alól és a Budapest XV. 

Drégelyvár u. 57-63. szám alatti, 82937/16/A/11 hrsz-ú, nyilvántartott összesen 87 m
2 

alapterületű helyiséget a Csató Ervin által képviselt Kávés Sam Kft. (1125 Budapest, Zalai út 

5/B Cg. 01-09-460842) részére raktár céljára a bérleti szerződés megkötésétől számított öt év 

határozott időtartamra bérbe adja. A nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti díját 52.000,- 

Ft / hó + közüzemi díjak összegben állapítja meg. Szavazást kér az ismertetett határozati 

javaslatról. 

 

PJB 298/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság úgy dönt, hogy a polgármester javaslatára felmentést ad a 

pályázati kiírás alól és a Budapest XV. Drégelyvár u. 57-63. szám alatti, 82937/16/A/11 

hrsz-ú, nyilvántartott összesen 87 m
2 

alapterületű helyiséget a Csató Ervin által képviselt 

Kávés Sam Kft. (1125 Budapest, Zalai út 5/B Cg. 01-09-460842) részére raktár céljára a 

bérleti szerződés megkötésétől számított öt év határozott időtartamra bérbe adja. 

A nem lakás céljára szolgáló helyiség bérleti díját 52.000,-Ft / hó + közüzemi díjak 

összegben állapítja meg. 
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A bérbeadás feltétele, hogy a bérlő egy havi bérleti díjnak megfelelő összeget igénybevételi 

díj jogcímén és három havi bérleti díjnak megfelelő összeget óvadék jogcímén a bérbeadónak 

előre befizet. Az igénybevételi díj nem jár vissza. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 23. 
(Jogszabályi hivatkozás: a Budapest Főváros XV. ker. Önkormányzat a lakások és nem lakás céljára szolgáló 

helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 26/2003. (VI.30.) önkormányzati rendelet 47. § (3) d) és (4) 

valamint a 48. § (1), (2), és (5) bekezdése alapján)) 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot.  

A Pénzügyi és Jogi Bizottság felkéri a polgármestert, hogy a tulajdonosi nyilatkozatot a 

határozatnak megfelelően adja ki. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 299/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság felkéri a polgármestert, hogy a tulajdonosi nyilatkozatot a 

határozatnak megfelelően adja ki. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 30 nap 
(Jogszabályi hivatkozás: a Budapest Főváros XV. ker. Önkormányzat a lakások és nem lakás céljára szolgáló 

helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 26/2003. (VI.30.) ök. rendelet 47. § (3) d) és (4) valamint a 48. § 

(1), (2), és (5) bek alapján)) 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

9. Előterjesztés az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési 

tervekről  

(Ikt.sz. 1/54-178/2014. sz. anyag)    

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A vizsgálat 2013. évben volt. Az 

ÁSz több kritikai észrevételt is tett. A problémák kiküszöbölésére tervet kell készíteni. Egyes, 

az Ász által felvetett dilemma, már korábban javításra került, az intézkedési tervben azonban 

szerepeltetni kell.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Huszárné Nagy Mária bizottsági tag: A feladatalapú támogatás 

maradványának kamattal növelt összege visszafizethető rész pontosan mit jelent? 
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   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdéseket lezárja, megadja a szót 

az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A nemzetiségi önkormányzatok – 

a központi költségvetésből – 2011. évben kaptak feladatalapú támogatást. A Horvát, és a 

Görög önkormányzat nem használta fel – és nem is fizette vissza – a teljes összeget. A 

visszafizetési kötelezettség előírásra került, melyet az önkormányzat által adott támogatásból 

is rendezhetnek.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az 

Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok gazdálkodásának 

ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési terveket. Szavazást kér az 

ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 300/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Állami Számvevőszék által a helyi nemzetiségi önkormányzatok 

gazdálkodásának ellenőrzéséről készített jelentés alapján készült intézkedési terveket. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

10. Előterjesztés a Káposztásmegyer intermodális csomópont és környezetére 

vonatkozó Kerületi Szabályozási Terv jóváhagyásáról  
(Ikt.sz. 1/54-167/2014. sz. anyag)        „R” 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Benedekné Bagyinszki Márta ügyintéző: Olyan jogszabályi alapot 

kívánnak megteremteni – Újpest Önkormányzatával összhangban – mellyel egy korszerű 

intermodális csomópont és közlekedési kapcsolat kialakítása lehetséges. Dunakeszi vezetése 

arra kérte a két érintett önkormányzatot, hogy a már meglévő egysávos aluljárót a kerületek 

ne zárják el a gépjármű forgalom elől. A kiegészítő előterjesztés tartalmazza, hogy a XV. 

kerületi önkormányzatnak nem áll szándékában az átjáró lezárása.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a Káposztásmegyer 

intermodális csomópont és környezetére vonatkozó Kerületi Szabályozási Terv jóváhagyását. 

Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

 

 

 



21 

PJB 301/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Káposztásmegyer intermodális csomópont és környezetére vonatkozó Kerületi 

Szabályozási Terv jóváhagyását. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

11. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota – Pestújhely – 

Újpalota Kerületi Városrendezési és Építési Szabályzatáról szóló 11/2008. (V.15.) 

ök. rendelet (KVSZ) módosításáról szóló 20/2014. (VI.5.) önkormányzati rendelet 

hatálybalépésével összefüggő egyes kérdésekről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotásáról  

(Ikt.sz. 1/54-177/2014. sz. anyag)   

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Benedekné Bagyinszki Márta ügyintéző: Korábban a képviselő-

testület három szabályozási tervet fogadott el. Elírás történt, ezért van szükség az ismételt 

döntésre. 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel nincs. Korrekcióról döntenek. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi 

Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a Budapest Főváros 

XV. kerület Rákospalota – Pestújhely – Újpalota Kerületi Városrendezési és Építési 

Szabályzatáról szóló 11/2008. (V.15.) ök. rendelet (KVSZ) módosításáról szóló 20/2014. 

(VI.5.) önkormányzati rendelet hatálybalépésével összefüggő egyes kérdésekről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotását. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 302/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota – Pestújhely – Újpalota Kerületi 

Városrendezési és Építési Szabályzatáról szóló 11/2008. (V.15.) ök. rendelet (KVSZ) 

módosításáról szóló 20/2014. (VI.5.) önkormányzati rendelet hatálybalépésével összefüggő 

egyes kérdésekről szóló önkormányzati rendelet megalkotását. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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12. Előterjesztés a gyermekek HPV elleni védőoltás költségének átvállalásáról szóló 

31/2009. (XII.4.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről  
(Ikt.sz. 1/54-160/2014. sz. anyag)       „R” 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A HPV elleni védőoltást 

2010. január 1-jén vezették be. Állami döntés alapján a finanszírozást központi keretből 

biztosítják. A rendelet okafogyott, ezért szükséges a hatályon kívül helyezés. Az SzCsTB 

javasolta, hogy a fennmaradó forrást más védőoltás biztosítására fordítsák. Az Egészségügyi 

Intézet a kullancs elleni, és a Hepatitis A vírus elleni védőoltást javasolta.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A forrás marad, és nem kerül más 

területen felhasználásra. Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel nincs. Ismerteti a határozati 

javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a gyermekek HPV elleni védőoltás költségének átvállalásáról szóló 31/2009. 

(XII.4.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezését. Szavazást kér az ismertetett 

határozati javaslatról. 

 

PJB 303/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a gyermekek HPV elleni védőoltás költségének átvállalásáról szóló 31/2009. 

(XII.4.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezését. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

13. Előterjesztés a Budapest Főváros IV. ker. Újpest Önkormányzattal történő 

szerződéskötésről a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi 

III. törvény 65/F. § (1) bekezdés c) pontja szerinti nappali ellátás tárgyában 

(Ikt.sz. 1/54-165/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A szerződés a FENO-

ban ellátott újpesti gyermekekre vonatkozik. Eddig a IV. kerületben élők részére 7 férőhelyet 

biztosítottak. Jelenleg 4 fő veszi igénybe a szolgáltatást.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A költségvetés tervezésekor a 

FENO, illetve az Egészségügyi Intézmény is átvezeti a módosítást? Megállapítja, hogy 

kérdés, észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot.  
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A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

a Budapest Főváros IV. ker. Újpest Önkormányzattal történő szerződéskötésről a szociális 

igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 65/F. § (1) bekezdés c) 

pontja szerinti nappali ellátásáról szóló előterjesztésében foglaltakat. Szavazást kér az 

ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 304/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Budapest Főváros IV. ker. Újpest Önkormányzattal történő szerződéskötésről a 

szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 65/F. § (1) bekezdés 

c) pontja szerinti nappali ellátásáról szóló előterjesztésében foglaltakat. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

14. Előterjesztés a kerületi és fővárosi közterület-felügyeleti feladatok összehangolt 

ellátásához szükséges módosított megállapodás-tervezetekről (Ikt.sz. 1/54-

162/2014. sz. anyag)          „R” 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   dr. Finta Béla főosztályvezető: Az előterjesztést korábban már 

tárgyalta a képviselő-testület, tartalmi változás nem történt. Utólagos kérés alapján a témában 

a testületnek rendeletet kell alkotnia.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A Fővárosi Közgyűlés a témáról 

döntött már? A szakmai egyeztetéseken érdem történtek, indokoláson alapulnak? Az 

önkormányzat 2013. november 6-án aláírta a szerződést. Miért nem kaptak tájékoztatást arról, 

hogy a szerződést a másik fél nem írta alá? A munkamegosztás hogyan működött?  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megadja a szót az előterjesztőnek 

válaszadásra. 

 

   dr. Finta Béla főosztályvezető: A korábbi megállapodás nem került 

aláírásra. Közös intézkedés alkalmával a befolyó bevételből 50-50% arányban részesült volna 

a főváros, illetve a kerület. Ez technikailag és jogilag is kérdéseket vethetett volna fel, ezért az 

intézkedő járőr által képviselt önkormányzaté a befolyó bevétel. A fővárosi közgyűlés ülése 

elmaradt, ezért valóban nem tárgyalták meg.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy további 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot.  
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A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

a kerületi és fővárosi közterület-felügyeleti feladatok összehangolt ellátásához szükséges 

módosított megállapodás-tervezeteket. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 305/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a kerületi és fővárosi közterület-felügyeleti feladatok összehangolt ellátásához 

szükséges módosított megállapodás-tervezeteket. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

15. Előterjesztés az Önkormányzat költségvetési szervei finanszírozási rendjének 

átalakításáról (Ikt.sz. 1/54-168/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: A költségvetési szerveknek az ÁHT 

szerint havi likviditási tervet kell készíteniük. Ezt az intézmények el is készítik és heti 

bontásban adják meg a finanszírozási igényeiket. Rendszeresen figyeli a bankszámla 

egyenlegeket, azt vette észre, hogy a költségvetési szervek bankszámláin az egyenlegek 

lényegesen meghaladják az 50 millió forintot. Valamikor 60-70 millió forint „fekszik” a 

bankszámlákon, pedig azt a finanszírozási ütemtervet igyekeznek követni, amit ők 

igényelnek. Abból adódott az ötlet, hogy kis kincstári rendszert vezetnének be az intézmények 

számára. Fontos hangsúlyozni, hogy ez a rendszer a gazdálkodásuk önállóságát nem fogja 

csorbítani. Az előirányzatokkal változatlanul a költségvetési rendeletnek megfelelően 

szabadon gazdálkodhatnak, viszont ugyanúgy el kell készíteniük a likviditási tervüket. Az 

utalások az önkormányzat bankszámlájáról fognak teljesülni egy havi kereten belül. Amikor a 

bank először fogja teljesíteni a kifizetést, akkor aznap a bankszámlájukra beérkező saját 

bevételüket fogják felhasználni. Ha a pénz nem elég a kiadásaik finanszírozására, akkor egy 

napra mínuszba fog kerülni a bankszámla, de a nap végére kiegyenlítik a bankszámlának az 

egyenlegét az önkormányzat bankszámlájáról. Ettől azt remélik, hogy fegyelmezettebb lesz a 

gazdálkodás, hogy ezek az összegek nem elaprózva jelentkeznek a bankszámlákon, hanem 

egy bankszámlát kell csak figyelni. Egy bankszámlán tudják majd a szabad pénzeszközöket 

lekötni és ezzel többletbevételt érhetnek el az önkormányzat számára. Az előzetes tárgyalások 

után úgy ítélték meg, hogy ebben a rendszerbe egyenlőre az egészségügyi intézményt nem 

vonnák bele. Ennek az az oka, hogy az egészségügyi intézmények elsősorban OEP pénzekből 

gazdálkodnak, melyet le kellene választani erről a rendszerről. Ha jól bejáratódik a rendszer 

és azt látják az egészségügyi intézetek, hogy előnyük származhat abból, ha csatlakoznak, 

akkor a képviselő-testület dönthet erről. Részletes eljárási rendet fognak kidolgozni, 

szabályokat fognak megalkotni, hogy mindenki tudja a teendőjét. A GMK-val és a Csokonai 

munkatársaival ezt végigbeszélték még az előtt, mielőtt az előterjesztést előkészítették. 

Nagyobb ellenállásra számított, de nem kellett nagyon győzködni az intézményeket, jól 

fogadták. A könyvelésnek ez többletmunkát fog jelenteni, mert a napi ilyen típusú 

pénzmozgásnak a kezelése a számvitelben még külön eljárásrendet igényel.  
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   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Miért csak most jöttek rá erre a 

dologra? A GMK-t milyen mértékben érinti a pénzek mozgása, vagy akár más? A tervek 

elkészítése hogyan fog alakulni? 

 

   Huszárné Nagy Mária bizottsági tag: Az előterjesztés tartalmazza, 

hogy a rendszerhasználatnak nincsenek többletköltségei. Az OTP teljesen ingyen vezeti át a 

számlákra az összegeket? Eddig milyen költséget jelentett ez? 

 

   Dr. Pintér Gábor képviselő: Számoltak-e azzal, hogy mennyivel jár 

jobban az önkormányzat? A könyvelés mennyire naprakészen képes vezetni a gazdasági 

eseményeknek a könyvelését, mekkora lemaradással dolgoznak? Ez a kevés plusz teher 

mennyire megoldható feladat? 

 

   Báder György képviselő: Ezzel a rendszerrel várhatóan a fizetési 

morál erősödik, megbízhatóbb lesz?  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdéseket lezárja, megadja a szót 

az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: Amikor elkezdte kidolgozni ezt a 

rendszert, már akkor látta, hogy elég nagy pénzek „csücsülnek” a bankszámlákon, ezért lenne 

célszerű a rendszer bevezetése. Azért nem került eddig bevezetésre, mert nagy mértékben 

folytak az önkormányzatnál az intézmény átalakítások, hogy sem kapacitás, sem befogadó 

készség sem lett volna az intézményektől a leterheltségük miatt. A GMK-t és az 

intézményeket egyáltalán nem terheli le ez az új rendszer, mert szinte ugyan úgy kell csinálni 

mindent, mint ahogy eddig kellett. Arra sem hivatkozhatnak a társaságok, hogy az 

önkormányzat nem időben fizet, mert nekik kell indítani az utalásokat. Az intézmények eddig 

megküldték a likviditási tervüket, a bankszámlájukra utalták a pénzt és ebből tudtak 

kifizetéseket teljesíteni. Semmilyen olyan hivatkozásra nem kerülhet sor, hogy az 

önkormányzat nem utalja a pénzt, mert lesz egy havi keret, amit szabadon felhasználhatnak. 

Nem kell majd arra várniuk, hogy a Közgazdasági Főosztály felülbírálja az aznapi likviditási 

igényeiket, hiszen a keretük terhére akkor indíthatják az utalásokat, amikor akarják. Azért érzi 

szükségét egy komoly szabályozásnak, mert az intézményeknek ez a szabadság nem azt 

jelenti, hogy ne figyeljenek a fizetési határidőre, be kell tartani a fizetési fegyelmet. 

Semmilyen többletköltséggel nem jár ez a rendszer, többször értekeztek az OTP-vel erről. A 

kamatbevétellel kapcsolatban konkrét számítást nem végeztek, de lekötés nélkül volt az 

intézmények bankszámláján 50-100 millió forint ami most hasznosításra, likviditálásra fog 

kerülni, a támogatásukkal, menedzselésükkel. A könyvelésben nagyon sokáig létszámhiány 

volt, mert nagyon nehéz jó szakembert találni államháztartási könyvelésre. A könyvelési 

létszám most teljesen be van töltve. Az nehezíti a könyvelés helyzetét, hogy az államháztartás 

számviteli rendje január 1-től gyökeresen megváltozott, mert sem a jogszabály, sem a 

könyvelési szoftverek nem voltak teljesen kidolgozottak. A szoftverek fejlesztése a mai napig 

zajlanak, május környékén tudták elkezdeni használni. A jogszabályokban is vannak olyan 

kidolgozatlan dolgok számvitelileg, amelyek nehezen kezelhetőek. Most dolgozzák fel az 

anyagokat visszamenőleg, mert eddig csak excelben tudták rögzíteni az adatokat. Nem állnak 

jól, de nagyon küzdenek, hogy teljesíteni tudják a határidős kötelezettségeiket.  
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   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A gazdasági társaságokat meg 

lehetne győzni a belépésről, mert náluk is komoly pénzek vannak parlagon. 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az 

Önkormányzat költségvetési szervei finanszírozási rendjének átalakítását. Szavazást kér az 

ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 306/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Önkormányzat költségvetési szervei finanszírozási rendjének átalakítását. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

16. Előterjesztés a 2014. évi szociális nyári gyermekétkeztetés tárgyában kötött 

szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-163/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Az önkormányzat 

minden évben megszervezi a nyári étkeztetést. A rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben 

részesülők a szorgalmi időszakban ingyen étkeznek, a nyári időszakban azonban fizetni kell 

az ellátásért. Minden évben pályáznak forrásért. Az étkezésről a GMK gondoskodik.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megállapítja, hogy kérdés, 

észrevétel nincs. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 2014. évi szociális nyári 

gyermekétkeztetés tárgyában kötött szerződés jóváhagyását. Szavazást kér az ismertetett 

határozati javaslatról. 

 

PJB 307/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a 2014. évi szociális nyári gyermekétkeztetés tárgyában kötött szerződés 

jóváhagyását. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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17. Előterjesztés az Ifjúsági Közösségi Tér működéséről (Ikt.sz. 1/54-175/2014. sz. 

anyag) 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Herczeg István osztályvezető: Az első rész a tapasztalatokról szól, 

mely alapján sikeresnek mondható a kezdeményezés. A kerület többi részélt illetően 

igényfelmérés készítése javallott, illetve további egy fő álláshelyet kell jóváhagyni.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A Száraznád utcai csomóponttal 

kapcsolatban elmondja, hogy az elvárt önállóság, szervezeti szabadság, programszervezési 

készség bürokratizálódik. A zöldfelületekre kerületi szinten jelentős forrást biztosítnak. 

Közösségi terek kialakításakor a parkok, helyreállítására is figyelemmel kell lenni. Az  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A további álláshely igény kinek a 

kezdeményezése? További kérdések, észrevételek következnek.  

 

   Huszárné Nagy Mária bizottsági tag: A többletforrás igényt nem érti. 

Korábban milyen animátori bérről döntött a képviselő-testület? A határidők tekintetében a 

ciklusváltásra figyelemmel kell lenni.  

 

   Herczeg István osztályvezető: Október 1-jén létrejön 1 animátori 

státusz a meglévő mellett. A már meglévő státuszhoz köthető bért a vezető szeretné 

megemelni. A határidő a költségvetés módosítás időpontjával magyarázható, illetve a 

választások is befolyásolják. 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az előterjesztést jobban is 

előkészíthették volna. Ismerteti a határozati javaslatot. A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az Ifjúsági Közösségi Tér 

működését. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 308/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Ifjúsági Közösségi Tér működését. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 3 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

18. Előterjesztés az Önkormányzat és az Ifjúsági és Sportközpont által megkötött 

sport tárgyú szerződések felülvizsgálatáról (Ikt.sz. 1/54-176/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 
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   Herczeg István osztályvezető: A képviselő-testület korábban döntött 

arról, hogy az ISK-val kapcsolatban külső szakértő bevonásával szakmai felmérést készíttet. 

A kifogásolt pontokkal kapcsolatban készült intézkedési terv. Nehézség a REAC Sport Kft-

vel kapcsolatban merült fel. A büfé szerződésével kapcsolatban a jegyző ragaszkodik ahhoz, 

hogy a szerződés lejártakor ellenőrizni kell – mind két fél részéről – a teljesítést.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. A GMK szervezési igazgatójának adja meg a szót.  

 

   Bárkai Katalin szervezési igazgató: A szerződés teljes kivizsgálását a 

GMK-nak kell elvégeznie, mely véleménye alapján pontosításra szorul.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Véleménye szerint a szerződés 

módosítható úgy, hogy a GMK a rá vonatkozó részeket vizsgálja meg.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: Szakmapolitikai kérdésről van szó. 

Kérdés, hogy a sporttevékenységet, a finanszírozást hogyan képzelné az önkormányzat? Az 

együttműködési megállapodás előtt meg kell határozni a kereteket. A kérdés már tíz éve 

nyitott. Nem érti, hogy a Feminával miért mondják fel a szerződést, és a Reac-cal miért 

folytatják az együttműködést. Azonos elbírálást javasolna. A határidő módosítását javasolja.  

 

   Báder György képviselő: Az említett büfé tekintetében nem 

rendelkezik alapvető információkkal. A bevétel kihez folyik be, mivel a Reac Kft. ugyanolyan 

bérlő, mint a büfét üzemeltető.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az egyes határozati javaslatokban 

szereplő határidők tekintetében nem lát összhangot. A Feminával nem kívánnak tárgyalásokat 

folytatni? Megadja a szót az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Herczeg István osztályvezető: Az elképzelés eredetileg hasonló volt, 

mindkét esetben a felmondási határidő december 31-e lett volna. A Feminával – tekintettel a 

sportrendeltben foglaltakra – meg tudtak állapodni, a Reac Sport Kft. esetében – az MB III 

bajnokságban való indulás révén – be kell nyújtani a licencet, melyben szerepeltetni kell, 

hogy a teljes szezonra biztosított a pályahasználat. Ezzel indokolhat a határidőben való 

eltérés. A büfé szerződése 2014. július 31-éig érvényes. A szerződést az ISK kötötte meg és 

kötné meg újra, figyelemmel a vagyonrendeletben foglaltkara.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A Feminához hasonlóan a Reac 

tekintetében nem megállapítható a használat díja?  

 

   Herczeg István osztályvezető: Ennek nincs akadálya.  

 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető: Az 1999. január 27-én megkötött 

szerződést egy jelenleg nem létező sportegyesülettel – melynek a Reac nem jogutódja – 

kötötték meg.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az 

Önkormányzat és az Ifjúsági és Sportközpont által megkötött sport tárgyú szerződések 

felülvizsgálatát. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 
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PJB 309/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek az Önkormányzat és az Ifjúsági és Sportközpont által megkötött sport tárgyú 

szerződések felülvizsgálatát. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

19. Előterjesztés Budapest XV. kerület, Rákospalota, Újpalota, Pestújhely 

közlekedési koncepciójának felülvizsgálatáról (Ikt.sz. 1/54-170/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: Az új közlekedési koncepciót a 

képviselő-testület 2011. évben hagyta jóvá, a 2013. évben aktuális felülvizsgálat elmaradt, 

mert a fővárosi koncepció később került elkészítésre. A trolibusz hálózat fejlesztése 

valamilyen szinten érezhető lesz a kerületben is. A kéregvasút nyomvonalának 

meghosszabbítása – a Taksony sor - Körvasútsor találkozásánál – kerül kialakításra a 

végállomás. Ezen projektnél javasolták az M3 autópálya Körvasútsor csatlakozás kialakítását 

is. A gyors villamoshálózat vonal fejlesztése révén a végállomás a Pólus Center és az Asia 

Center közötti területen kerülne kialakításra. A Nyírpalota úton a – zöldsávban – jelenleg is 

folynak a parkolóhely kialakítások. Kérték az autóbusz, villamos viszonylatok vizsgálatát, 

kerékpárút nyomvonalak kialakítását figyelemmel a beérkezett igényekre, a parkolások 

tekintetében a mérleghiányos területeket vizsgálták felül. További forgalomcsillapított 

övezetek létrehozása is kiemelt szempontként jelent meg. Koncepciónál túlterjeszkednek az 

anyagi lehetőségeken, bízva a külső források bevonásában.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A végrehajtási, intézkedési tervet is el 

kell készíteni. Időrendi sorrendet kell felállítani, melyhez a forrást is meg kell tervezni, 

mennyire kapcsolható egy következő fázishoz, mennyiben orvosol egy adott problémát, 

illetve, hogy hogyan illeszkedik a távlatibb tervekhez. Egyes, a koncepcióban felvetett témák, 

ilyen a kéregvasút ügye, még számos kérdést vet fel, a változtatások lehetnek, a tényleges 

megvalósítás kérdése is nyitott még. Strukturálisan össze kell hangolni az egyes elemeket.  

 

   Báder György képviselő: A fekvőrendőr korrekció azt jelenti, hogy az 

utcákon belül is elhelyeznek forgalomcsillapító eszközöket? 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A felülvizsgálat költsége eltér a 

betervezett összegtől? Megadja a szót az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A költségvetésben rendelkezésre álló 

keretet kimerítették.   
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   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

Budapest XV. kerület, Rákospalota, Újpalota, Pestújhely közlekedési koncepciójának 

felülvizsgálatát. Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

PJB 310/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek Budapest XV. kerület, Rákospalota, Újpalota, Pestújhely közlekedési 

koncepciójának felülvizsgálatát. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

20. Előterjesztés a Fővárosi Közterület-fenntartó Zrt. által, a 2014. évi lakossági 

komposztálási program támogatásra ingyenesen felajánlott komposztáló edények 

átvételéről  (Ikt.sz. 1/54-171/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A Fővárosi Közterület-fenntartó Zrt. 

díjmentesen 239 darab komposztáló edényt bocsát rendelkezésre. A terjesztését, 

monitoringózását, összeszerelését a Palota 15 Kft-re bíznák.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdések, észrevételek 

következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A kihelyezett komposztálokról az 

átvevőnek kell gondoskodnia. Intézmények is kaphatnak ilyen eszközt. Az adminisztrációját 

ki fogja ellátni? Megoldhatóak a járulékos feladatok? 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kérdéseket lezárja, megadja a szót 

az előterjesztőnek válaszadásra. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A SZIKE egyesület szervezte 

korábban ezt a munkát. A felmerült aggályok kezelve vannak.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Ismerteti a határozati javaslatot. A 

Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 

Fővárosi Közterület-fenntartó Zrt. által, a 2014. évi lakossági komposztálási program 

támogatásra ingyenesen felajánlott komposztáló edények átvételét. Szavazást kér az 

ismertetett határozati javaslatról. 
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PJB 311/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Fővárosi Közterület-fenntartó Zrt. által, a 2014. évi lakossági komposztálási 

program támogatásra ingyenesen felajánlott komposztáló edények átvételét. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 5 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

21. Előterjesztés a „Passzív zajvédelem” pályázati felhívás kiírására (Ikt.sz. 1/54-

172/2014. sz. anyag) 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Kéri az előterjesztőt tegye meg 

szóbeli kiegészítését. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A Gábor Áron utcai hiányzó 

falszakasz kapcsán, a lakóingatlanok lakószobáinak nyílászáró-cseréjére adott összeg 

jóváhagyásra került. A pályázati felhívás elkészítésre került. Ismételt felülvizsgálat kapcsán 

módosítást javasolnának. Önerő nem szükséges a pályázathoz, illetve lehetővé tennék az 

elektronikus pályázat benyújtási lehetőséget.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Előfinanszírozás, vagy számla 

alapján történik a forrásbiztosítás.  

 

   Németh Tibor főosztályvezető: Számla alapján történik.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az elszámolás is rendben lesz, 

illetve a visszaélés lehetősége sem vetődhet fel. Kérdések, észrevételek következnek. 

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A zajvédő fal nem fog megépülni?  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Az önkormányzat a 

nyílászárócserét tudja támogatni, a zajvédő fal megépítéséhez szükséges forrás a fővárosi 

Önkormányzatnál van. A vitát lezárja, megadja a szót az előterjesztőnek válaszadásra. A 

határidők tarthatóak? Javasoljon a bizottság módosított időpontot? Augusztus 29-ei időpont 

megfelelő lehet a lakosság számára? Az elbírálás határideje is változna. 

 

   Németh Tibor főosztályvezető: A zajvédő fallal kapcsolatban 

tájékoztatni fogják a képviselő-testületet. A lakók számára egy hónap áll rendelkezésre, hogy 

a pályázatokat benyújtsák.  

 

   dr. Trinn Miklós osztályvezető: Kiegészítő előterjesztésben 

szerepeltetni kell a módosításokat. 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Bizottság az ülésen kiosztott 

kiegészítő előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta és döntésekor figyelembe vette. Ismerteti 

a határozati javaslatot.  
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A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek 

a „Passzív zajvédelem” pályázati felhívás kiírását, - a TVÉKB 86/2014. (VI.23.) számú - 

elfogadott határozatának figyelembevételével. Szavazást kér az ismertetett határozati 

javaslatról. 

 

PJB 312/2014. (VI. 23.) számú határozat 
 

A Pénzügyi és Jogi Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a „Passzív zajvédelem” pályázati felhívás kiírását, - a TVÉKB 86/2014. (VI.23.) 

számú - elfogadott határozatának figyelembevételével.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. június 25. 

(Szavazati arány: 4 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 5 fő  

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: Megköszöni a bizottsági tagok és a 

jelenlévők részvételét, az ülést bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

Komár Renáta dr. Balázs Zoltán Polonkainé Molnár Emese 

bizottsági titkár elnök bizottsági titkár 
 


